
144 772
elever har blivit 

medlemmar i en elevkår 
hittills under året.

339
organisationer har blivit 
medlemmar i Sveriges 
Elevkårer hittills i år.

Här hittar du en lista på våra elevkårer:

KOLL PÅ
KVARTALET

Rapport till 
Sveriges Elevkårers 
medlemmar

Q4.24
Tack elevrörelsen!
För två år sen valdes jag och tio ledamöter till det finaste och 
mest ärofyllda uppdrag som finns. När vi nu går in i 2025 har tiden 
kommit för att tacka för oss och med varm hand lämna över fack-
lan till en ny styrelse med Jonatan Lamy i spetsen. Dessa två år 
har på många sätt varit en framgångssaga. Efter tuffa pandemiår 
har elevrörelsen kommit åter och samlar nu fler, bedriver mer 
verksamhet och är starkare ekonomiskt än någonsin tidigare.  

Tillsammans skapar vi ett forum dit alla är välkomna. Vi tillgäng-
liggör demokratin och ger förutsättningar för alla att utöva sina 
grundlagsstadgade rättigheter om föreningsfrihet, yttrande- och 
tryckfrihet. Det spelar ingen roll var du bor, vilka dina föräldrar är, 
vilket program du läser eller vilka andra förutsättningar som du 
bär på - vi har visat att elevrörelsen en plats för dig.  

336 elevkårer landet över gör gemensamt elevrörelsen till det 
den är och vi avslutade 2024 med ett rekord i ryggen. Tack vare 
att ni har värvat i en takt som aldrig förr skådats slog vi 2023 
års medlemsrekord med hästlängder och samlar idag 143 000 
gymnasieelever över hela landet. Och det är inte bara en siffra 
på ett papper. Det är ert hårda slit och ert engagemang, för att 
fler ska få ta del av allt det fina ni har att erbjuda, som gör skill-
nad. Och i en tid då livet som ung blir allt svårare att leva och det 
demokratiska engagemanget sjunker är ni viktigare än någonsin 
förut. Jag är så stolt över det vi åstadkommit under 2024 och jag 
vet med säkerhet att elevrörelsen bara kommer att fortsätta i den 
riktningen.  

EMBLA PERSSON, ORDFÖRANDE

Här hittar du styrelsens 
protokollsammanfattningar från kvartalet:

Protokollsammanfattningar

Elevkårer

Tack till styrelsen  
Jag vill passa på att rikta ett stort tack till mina kollegor i styrel-
sen. Pontus, Maja, Jonatan, Tove, Charlie, Theo, Igor, Azra, Alva 
och Jonatan. Enskilt och gemensamt har ni sett till att vi nu läm-
nar över en organisation som inte bara överlevt, utan utvecklats 
och är på väg mot nya höjder. Jag avundas de som kommer få 
äran att jobba med er i framtiden och hoppas att ni alltid bär med 
er känslan av ert bidrag till elevrörelsen. Det har varit en ära att 
leda vår styrelse.  

Tack elevrörelsen  
Det är fortfarande omöjligt för mig att ta in att jag har fått före-
träda Sveriges största ungdomsrörelse som är mångas, om inte 
de flestas, första möte med svensk demokrati. Att möta er, unga 
från hela landet, som lägger ner hundratals ideella timmar på att 
göra andras tillvaro ljusare har gett mig allt. Och att möta upp-
givna elevkårsaktiva som trots att ni bara vill göra gott, möts av 
motstånd från de vuxna som omringar er, har gett mig en riktning 
i kampen för er rätt att finnas och värdesättas.  

En ordförandes gärning kommer aldrig bli stor nog för att repre-
sentera det ni är, men jag har gett mitt yttersta för att göra det 
rättvisa. Jag är tacksam och stolt över varenda en av er och ser 
fram emot att få vara ert största fan från läktaren.  

Tack elevrörelsen för att jag har fått låna dig en stund. Det är för 
alltid, och för evigt, det största som hänt mig.

https://sverigeselevkarer.se/styrelsedokument/
https://sverigeselevkarer.se/media/lzbphlsw/q4-2024-medlemmar.pdf


Det sista kvartalet för året avslutades 
med ett stabilt resultat. 

Under denna period genomfördes 
flera viktiga aktiviteter, inklusive 
Kongress24, ett av Sveriges Elevkårers 
största evenemang, samt utbildningar. 
Dessa insatser bidrog till en ökad kost-
nadsbild, främst för resor, mat och bo-
ende.

Både intäkter och kostnader ökade något 
jämfört med föregående kvartal. Det-
ta beror dels på att vissa bidrag inkom 
i slutet av året, dels på att Kongress24 
ägde rum och påverkade kostnaderna.

Kassaflödet håller sig fortsatt stabilt.

"Elevernas makt hotas - 
ny ordförande prioriterar frågan"

KOLL PÅ MEDIA /                              MYNEWSDESK.COM/SE/SVERIGESELEVKARER KOLL PÅ EKONOMI /

Bidrag 84%

Övriga intäkter 3%

Serviceavtal 7%

Försäljning 6%

Ekonomi & 
rådgivning 3% 

Marknadsföring 3%

Administration, teknik & 
kontor 13%

Resor, mat, boende &
övriga kostnader 14%   

Personalkostnader 67%  

INTÄKTER

Tack till alla 
som är med och 
finansierar 
elevers fria 
organisering

UTGIFTER

Strax efter att han valts till ny ordförande vid Kongress24 intervjuades Jonatan 
Lamy om hans kommande mandatperiod och hans prioriteringar för elevrörel-
sen framåt. Jonatan lyfte särskilt psykisk hälsa, elevinflytandet och elevers fria 
organisering som viktiga frågor att jobba vidare med.

Ekonomi Q4 2024

Borås Tidning

Läs artikeln här:

Här kan du fördjupa dig i ekonomin:

Under de senaste åren har det blivit allt vanligare att elevkårer nekas möjlighe-
ten att bjuda in politiska företrädare till elevkårsaktiviteter i skolmiljön. Samti-
digt ser vi att de partipolitiska ungdomsförbundens möjligheter att träffa elever 
på gymnasieskolor och diskutera sakpolitik har försämrats avsevärt. Sveriges 
Elevkårer tog därför initiativ till ett rundabordssamtal på temat. Representan-
ter från ungdomsförbund, kommunpolitiken, Skolverket, Sveriges Lärare och 
Sveriges Skolledare medverkade för att diskutera hur vi säkerställer att elever 
får möjlighet att engagera sig i och möta politiken i skolan på ett hållbart sätt.  

"Från klassrum till valbås: 
Har det demokratiska samtalet en 

framtid i svensk skola?"

Mynewsdesk

Läs artikeln här:

Se hela listan här:

Finansiärer

https://www.mynewsdesk.com/se/sverigeselevkarer
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf
https://www.bt.se/2024-11-24/elevernas-makt-hotas-ny-ordforande-prioriterar-fragan/
https://www.mynewsdesk.com/se/sverigeselevkarer/news/fraan-klassrum-till-valbaas-har-det-demokratiska-samtalet-en-framtid-i-svensk-gymnasieskola-sveriges-elevkaarer-bjuder-in-till-strategiskt-samtal-om-tilltraede-till-skolan-490259
https://sverigeselevkarer.se/media/wdjp4n4d/q4-2024-ekonomi-tack.pdf


Under novembers sista helg intog elevrörelsen Borås för  
organisationens högst beslutande möte - Kongress24.  
Deltagarantalet för helgen var 180 elever från 96 elevkårer 
från hela Sverige.  

Socialtjänstminister Camilla Waltersson Grönwall och Re-
becka Forsberg, språkrör för Grön Ungdom, inledde helgen 
med inspirerande och viktiga tal om demokrati och elevkår-
sengagemang.  

Under helgen fattades en rad beslut, däribland nya stadgar och 
uppdaterade riktlinjer för organisationens sparfond. Debat-
terna inför besluten som togs var ovanligt långa och intensiva, 
något som kan ha berott på antalet deltagare på plats. Aldrig 
förr har så många medlemmar deltagit på en kongress eller ett 
årsmöte och engagemanget för elevrörelsen märktes tydligt på 
plats.  

–  Den styrka och energi som elevrörelsen besitter var 
påtaglig under hela helgen. Jag lämnar alltid våra natio-
nella arrangemang med en känsla av att allt är möjligt i 
elevrörelsen, sa Jonatan Lamy, nyvald ordförande, efter 
helgen. 

Under lördagen var Axel Gordh Humlesjö, prisad journalist 
från bland annat Uppdrag Granskning, på plats för att fråga 
ut styrelsen om deras arbete under den gånga mandatperio-
den. Som alltid bjöd lördagen därefter på festligheter framåt 
kvällen. Deltagarna avnjöt en trerättersmiddag tillsammans 
med spex och underhållning från konferencierer Juni Holst 
och Albin Haglund, tidigare samt nuvarande medarbetare för 
Sveriges Elevkårer respektive Sveriges Elevråd. Efter middag 
och tal från styrelsemedlemmar delades Sveriges Elevkårers 
årliga pris Guldgemet ut, innan musik och dansgolv drog igång.  

Under kongressens sista dag röstade medlemmarna fram en 
ny ordförande, styrelse och revision för Sveriges Elevkårer för 
mandatperioden 25/26.  

Kongress24

Rebecka Forsberg

Axel Gordh Humlesjö

Albin Haglund & Juni Holst

Guldgemsvinnarna tillsammans med 
Sveriges Elevkårers styrelsepresidium 2024/2025 Nyinvalda styrelsen för mandatperioden 2025/2026

Camilla Waltersson Grönwall



Varje kvartal anordnar Sveriges Elevkårer utbildningshäng som 
syftar till att utbilda våra medlemmar och möjliggöra ett forum 
för att umgås och byta erfarenheter med andra elevkårer. 

Utbildningstillfällena erbjuds på flera platser runt om i landet 
för att så många elevkårer som möjligt ska kunna delta. Hös-
tens utbildningshäng syftade till att förbereda elevkårerna inför 
deras kommande årsmöten, som vanligtvis äger rum mellan 
januari och mars varje år. 

I Göteborg deltog 40 elevkårsaktiva från 20 elevkårer när våra 
verksamhetsutvecklare Simon, Andreas och Smilla pratade 
årsmöte och överlämning. Efter utbildningen hölls det quiz med 
fina priser i vinstpotten.   

I Örebro och Linköping utbildade våra verksamhetsutvecklare 
Malva och David 10 elevkårer. I Umeå och Uppsala utbildades 15 

Rugbyn i Kalmar -
Ett av Sveriges största 
elevkårsevenemang
Varje år anordnar Elevkåren vid Lars Kaggskolan, Stagneli-
usskolans Elevkår och Elevkåren vid Jenny Nyströmsskolan i 
Kalmar den traditionsenliga rugbyn. 

En gång per år möts skolorna i två matcher matt-rugby, en dam- 
och en herrmatch. Traditionen sträcker sig över 50 år tillbaka 
till 1963, då den allra första rugbymatchen anordnades.  Evene-
manget är Sveriges största elevkårsevenemang och nämndes 
till och med under hösten i SVTs "På Spåret" under ett inslag 
från resmålet Kalmar. 

Elevkårerna trycker varje år upp en t-shirt som säljs och funge-
rar som biljett, och inför rugbyn anordnar elevkårerna tränings-
läger. När rugbyn hade 50-årsjubileum 2023 gjorde Elevkåren 
vid Lars Kaggskolan även en dokumentär om rugbyn. Allt be-
kostas med elevkårernas egna kassor. Både Elevkåren vid Lars 
Kaggskolan och Stagneliusskolans Elevkår omsätter över 1 
miljon kronor varje år och majoriteten av elevkårernas intäkter 
kommer från rugbyn. Pengarna de får in används till stor del 

Utbildningshäng

SVERIGESELEVKARER.SE
INFO@SVERIGESELEVKARER.SE
08-644 45 00

elevkårer av våra verksamhetsutvecklare Robin, Oskar, Ebba A 
och Ebba K vid två tillfällen. I Malmö höll vår verksamhetsut-
vecklare Selma utbildningen i årsmöte och överlämning, med-
an Sofia, Tom och Zara utbildade elevkårerna i Helsingborg. 
Totalt utbildades 48 elevkårer under de två tillfällena. 

På vårt huvudkontor i Stockholm deltog hela 120 medlemmar 
från 32 olika elevkårer, vilket innebär rekord i antal deltagare 
under ett utbildningshäng! Under ledning av våra verksam-
hetsutvecklare Kevin, Lina och Isabella, fick samtliga deltaga-
re utbildning i årsmöte och överlämning inför den kommande 
årsmötessäsongen. 16 familjepizzor och en hel del fika gick åt 
under det fyra timmar långa utbildningshänget. 

Under utbildningshängen har totalt 348 elevkårsaktiva utbild-
ats i årsmöte och överlämning! 

för att bekosta arrangerandet av rugbyn, men också till annan 
elevkårsverksamhet under den resterande delen av verksam-
hetsåret. 

I årets rugbymatch kammade Lars Kaggskolan hem dubbel se-
ger i båda matcherna.

Vi önskar grattis till Lars Kaggskolan och ger en stor eloge till 
alla er medlemmar som deltog i både planering och genomför-
ande av ett av Sveriges största elevkårsevenemang!   

Utbildning i Malmö Utbildning i Stockholm Utbildning i Göteborg Utbildning i Umeå


